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Interpelacja 
 
 

Zawrócili się do mnie mieszkańcy ulicy Bukietowej z prośbą o wystąpienie do Pana 
Prezydenta o zamontowanie lamp oświetleniowych na tej ulicy. Mieszkańcy poruszający się porą 
wieczorną i nocną przemieszczają się po jezdni, ponieważ nie ma tam chodnika. Z powodu braku 
oświetlenia tej ulicy może dojść do nieszczęśliwego wypadku. 

W związku z powyższym proszę w imieniu mieszkańców o pilne umieszczenie kliku latarni na 
ulicy Bukietowej, które rozwiążą ten problem oraz o ujęcie w planach na najbliższe lata budowy 
chodnika na tej ulicy. 
 


